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Protokół Nr 17/2016 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 lutego 2016 r. godz. 15.00 – 15.38 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. 

  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 29 lutego  

2016 r. w sprawie: 

 

1)  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

organu nadzoru (pkt III poz. 1) 

 

 

 

2) przeprowadzenia konsultacji 

społecznych (pkt III poz. 2) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

poinformowała, że projekt tej uchwały zostanie 

wycofany z porządku obrad sesji Rady Miasta. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił uwagę, że w §3 mowa 

jest o co najmniej 6 punktach konsultacyjnych. 

Zdaniem Radnego punktów konsultacyjnych 

powinno być tyle, ile jest rad osiedli. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju – Pan 

Dominik Smoliński wyjaśnił, że planowane jest 

uruchomienie 12 punktów konsultacyjnych. W tym 

roku nie będzie podziału na obwody konsultacyjne, 

więc każdy mieszkaniec miasta będzie mógł oddać 

głos w dowolnym punkcie konsultacyjnym. 

Konsultacje będą odbywały się od 31 maja  

do 4 czerwca 2016 r. w godzinach od 16.00  

do 19.00. Z uwagi na fakt, że w tym roku każda 

osoba będzie mogła oddać głos zarówno na projekt 

inwestycyjny, jak i na projekt z zakresu kultury, 

może okazać się, że w każdym punkcie dyżurować 

będzie po 2-3 pracowników. Stąd też do obsadzenia 

20 punktów potrzebnych byłoby wiele osób. 

Radny Andrzej Pałka stwierdził, że na obrzeżach 

miasta utworzonych zostanie zbyt mało punktów 

konsultacyjnych.  

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 
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wyjaśniła, że oprócz pracowników Urzędu,  

w konsultacjach będą brali udział pełnomocnicy ds. 

konsultacji, w tym również radni. Ponadto, 

konsultacje będą przeprowadzane od wtorku do 

soboty i każdy, kto będzie chciał, będzie mógł 

oddać głos np. przy okazji załatwiania 

jakichkolwiek spraw na terenie miasta. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata przypomniał, 

że w ubiegłorocznej edycji Budżetu 

Obywatelskiego funkcjonowały 4 punkty 

konsultacyjne, więc w tym roku ich liczba znacznie 

się zwiększyła. 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił uwagę, że większa 

liczba punktów konsultacyjnych przełoży się na 

wyższą frekwencję. Przypomniał, że w ubiegłym 

roku składał w powyższej sprawie interpelację,  

w której wnioskował również o możliwość 

głosowania elektronicznego. W związku  

z powyższym, zwrócił się z zapytaniem,  

czy w przyszłości planowane jest umożliwienie 

głosowania korespondencyjnego. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju – Pan 

Dominik Smoliński wyjaśnił, że głosowanie 

korespondencyjne będzie możliwe po dokonaniu 

odpowiednich zmian w Statucie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

stwierdziła, że w przypadku zmian w Statucie 

Gminy należałoby powołać komisję statutową, 

która zajęłaby się ich opracowaniem. W przypadku 

głosowania elektronicznego zasadne natomiast 

byłoby wprowadzenie uwierzytelniania oddanego 

głosu za pomocą profilu zaufanego, pobranego  

z Urzędu Skarbowego. 

Następnie Radny Dariusz Kaszuba zgłosił wniosek 

w sprawie rozpoczęcia prac nad zmianami  

w Statucie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli wniosek 

w sprawie rozpoczęcia prac nad zmianami  

w Statucie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

(wniosek Komisji w załączeniu do protokołu). 

 

Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju – Pan 

Dominik Smoliński zwróci się z prośbą do Klubów 

Radnych o zgłaszanie pełnomocników  

ds. konsultacji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski w 2015 r. (załącznik do 

protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem,  

czy nie byłoby możliwości wypłat tych kwot  

w ciągu roku, żeby nie trzeba było wypłacać 

dodatku wyrównawczego. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że – z uwagi na reorganizację 

ostrowieckiej edukacji -  kwoty wypłat dodatku 

wyrównawczego dla nauczycieli za 2015 r. były 

wyjątkowo niskie, gdyż wyniosły ok. 150 tys. zł. 

Dane są styczeń 2016 r. pokazują, że dodatki 

wypłacane za 2016 r. będą niestety wyższe, gdyż  

w chwili obecnej wynoszą ok. 500 tys. zł. Jeśli 

sytuacja nie zmieni się, kwota dodatków 

wyrównawczych za 2016 r. wyniesie ok. 2-3 mln zł. 

Zdaniem Wiceprezydent M. Dębniak najbardziej 

racjonalnym rozwiązaniem byłoby „odchudzenie” 

kadry nauczycielskiej i wprowadzenie godzin 

nadliczbowych. Przypomniała również, że sytuacja 

w szkolnictwie jest dynamiczna, gdyż 6-latki nie 

będą musiały już rozpoczynać edukacji w pierwszej 

klasie szkoły podstawowej.  

Radny Andrzej Pałka zwrócił uwagę, ze pojawiają 

się szczątkowe godziny nadliczbowe. Jego zdaniem 

problem rozwiązałoby wprowadzenie dodatków 

motywacyjnych w wysokości 10-15 zł,  przy 

zachowaniu obecnego stanu liczbowego. 

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

wyjaśniła, że gmina śledzi co miesiąc wysokość 

dodatków wyrównawczych. Jej zdaniem, najgorzej 

przedstawia się sytuacja, jeśli chodzi o nauczycieli 

dyplomowanych i nauczaniem początkowym.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata zwrócił uwagę, 

że wiele będzie zależeć od decyzji rodziców  

6-latków w sprawie rozpoczęcia edukacji w szkole.  

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

poinformowała, że duże znaczenie będzie miała 

zmiana przepisów prawa od września 2016 r. , 

związana z likwidacją tzw. godzin „karcianych”. 

Odnośnie dodatków motywacyjnych, stwierdziła,  

że nie jest możliwe wypłacanie każdemu 

nauczycielowi dodatku motywacyjnego bez względu 

na to, jakim jest nauczycielem, gdyż są nauczyciele 

lepsi i gorsi. 

Radny Andrzej Pałka zwrócił uwagę, że art. 10 

Karty Nauczyciela mówi, że na płace nauczyciela 

składają się również godziny nadliczbowe oraz 

dodatek motywacyjny,  

Wiceprezydent Miasta – Pani Marzena Dębniak 

stwierdziła, że gdyby nie przeprowadzona 

reorganizacja sieci szkół, suma wypłaconych 

dodatków wyniosłaby nie 150 tys. zł, a 3 mln zł.  

 

 



4 
Protokół Nr 17/2016 z posiedzenia Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 24 lutego 2016 r. 

III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

IV. 

 

 

Plan pracy Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu na 2016 r. 

(projekt w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata poinformował, 

że do projektu planu pracy wpisane zostały 

wszystkie propozycje zgłoszone przez członków 

Komisji. Następnie członkowie Komisji ustalili 

terminy, w których realizowane będą proponowane 

zagadnienia. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli Plan 

pracy Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu na 2016 r. (Plan Pracy w załączeniu  

do protokołu) 

 

nie zgłoszono 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

  

Anna Krakowiak           Przewodniczący Komisji 

         Mariusz Łata 

   
                    

 

 

           


